
Geacht College,

Als leden van de Vervoerregioraad ontvingen Nico Portegijs, Wim Advocaat (als plaatsvervanger) en 
ik de brief van 12-2-2020 van de Vervoerregio Amsterdam (VRA) met betrekking tot het besluit van 
het DB over de start van de inbesteding van de concessie Amsterdam. Een afschrift van die brief is 
ook aan u verzonden.

In die brief is te lezen dat de eerste belangrijke stap is het opstellen van het hoofdlijnenakkoord voor 
de nieuwe concessie Amsterdam. In de aanloop naar dat hoofdlijnenakkoord gaat de VRA in overleg 
met alle relevante stakeholders, waaronder ook de concessie gemeente Diemen.

Op welke wijze wordt de gemeenteraad van Diemen betrokken bij dit proces om te komen tot het 
hoofdlijnenakkoord? Op welke wijze wordt inbreng vanuit de gemeente(raad) verzameld?

Vriendelijke groet,

Bert Timmer, fractie Diemense VVD en lid Vervoerregioraad Amsterdam namens Diemen


